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Abstract (en)
This ski, more particularly intended for alpine skiing, includes a gliding sole (17) and metal edges (18), the lateral sharp edges of which are
connected to the upper face (3) by lateral sidewalls (2). On the upper face (3) and in front of and/or behind the central zone of the runner (skate)
(8) there extends at least one recess (9, 10), the depth of which decreases from the said zone of the runner in the direction of the two ends (4, 5).
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Abstract (fr)
Ce ski, plus particulièrement destiné à la pratique du ski alpin, comporte une semelle de glisse (17) et des carres métalliques (18), dont les arêtes
latérales sont reliées à la face supérieure (3) par des chants latéraux (2). Sur la face supérieure (3) et en avant et/ou en arrière de la zone centrale
du patin (8), s'étend au moins un évidement (9,10), dont la profondeur décroît de la dite zone du patin en direction des deux extrémités (4,5).
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